
黃河合唱團 2019 音樂會： 

在這個豐收的季節,休斯敦黃河合唱團的年度音樂會即將到來。目前合唱團的六十位團員

在指揮莊莉莉的帶領下正在努力的排練，要把最好的歌聲獻給聽眾朋友，並對聽眾朋友多

年來對於合唱團的支持和幫助表示衷心的感謝。 

因為此次音樂會接近聖誕節，合唱團將演唱“Joy to the World! Hallelujah! ” 和"Ave 

Maria"，也會演唱幾首由大家耳熟能詳的當代流行歌曲改編的四部合唱: "你是我所有的

回憶"，"我期待"， "十八姑娘"; 讓大家感受加入了豐富和聲的編排之後歌曲更多層次豐

厚的情感表達。另外會演唱經典的民族風合唱曲: "遙遠的小漁村"，"彎彎的月亮"，以及

加入了古箏伴奏的"彩雲追月"。此外有菲律賓民歌"Rosas Pandan", ，向音樂大師李叔同

致敬的”彩虹” 和" 城南送別"。 

除此以外，您還能欣賞到幾首淸新優美的女生小組唱歌曲: "春雨沙沙"， "再別康橋"， "

乘著歌聲的翅膀"， "The Prayer" ; 和古箏専業黃慧敏的古箏獨奏，一定能令您耳目一新。 

音樂會尾聲將獻上一曲 "永遠的朋友"，務求一曲終了， 餘音繞樑。 

黃河合唱團衷心地邀請熱愛音樂的朋友們，來共同度過一個以“踏歌行”為主題的美好夜晚。 

 

時間：2019 年 12 月 7 日星期六晚上 7 點 

地點：Houston Hobby Center Zilkha Hall, 

地址:  800 Bagby, Houston,TX 77002, 

 

票務聯繫人：   朱曉紅    713-598-4188               

                       朱  彤     832-858-2085 

預 售 票 價 ：    $ 12 

 

 

音樂會網上信息鏈接: 

链接 1 网上购票 http://www.thehobbycenter.org/ 



链接 2 查阅休斯敦 Downtown 任何活动信息，即時了解交通停車狀況。 

http://www.downtownhouston.org/  

链接 3 黃河合唱團網站 www.yellowriverartsgroup.org  

Hobby Center 劇場提供 Lexus 車免费代泊 valet parking 

  

The Houston Yellow River Chorus (YRC), established in 1996, is a group encompassing over 

sixty amateur singing enthusiasts from all walks of life in Houston, Texas. We have performed 

various titled concerts at multiple venues throughout Texas.    Striving to make a contribution to 

the Chinese-US cultural exchange, YRC not only brings to the stage traditional and 

contemporary Chinese folk songs, but also music from other cultures to our fellow Chinese and 

American audiences.  

Under our current director Lily Tsang, YRC has blossomed to become one of the leading and 

most sought after choir among the Chinese community in the greater Houston area.  In August 

2019, YRC becomes the proud recipient of Walt Disney Motif Award for Humanity National Music 

Tribute.  

YRC will celebrate this Christmas holiday season in the upcoming performance, singing Chinese 

masterpieces along with American traditional holiday songs such as “Joy to the World! 

Hallelujah! ” and “Ave Maria.”  For more information, visit our website at: 

www.yellowriverartsgroup.org 
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音樂會曲目： 

 

 

 

 



 


